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Uddannelses- og Forskningsudvalget 

Folketinget 

Christiansborg 

1240 København K 

I brev af 24. marts 2020 har udvalget efter ønske fra MF Astrid Carøe (SF) stillet 

mig følgende spørgsmål: 

L 144 - spørgsmål 10 (UFU) 

 

Vil ministeren løbende følge, hvor mange studerende, der får ekstra SU-klip som 

følge af corona, og hvor mange studerende, der har søgt om det, men ikke får 

godkendelse? 

Svar 

 

Det ville være en omfattende og langstrakt øvelse, hvis vi skulle følge alle stude-

rende, der får tillægsklip, som vurderes ikke umiddelbart at kunne administreres.  

 

Det vil altid være en konkret vurdering, om den enkelte SU-ansøger kan godtgøre 

en årsagssammenhæng mellem covid-19-situationen og forsinkelsen. Det er den 

studerendes uddannelsesinstitution, der træffer afgørelse om tillæg af SU-klip, og 

derfor også institutionen, der vil kende baggrunden for tildeling af tillægsklip.  

 

Den helt ekstraordinære situation, som vi står i, kræver, at vi alle sammen er så 

fleksible som overhovedet muligt. Det er noget, jeg selv er meget opmærksom på, 

og som jeg og Uddannelses- og Forskningsministeriet løbende understreger over 

for både uddannelsesinstitutionerne og de studerende. Institutionerne er således 

allerede og vil også fremadrettet blive vejledt om, at der skal være plads til fleksibi-

litet for de studerende ift. kravene om dokumentation. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Ane Halsboe-Jørgensen 
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